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Mötesprotokoll 2024-04-04  

Svenska Lapphundklubben 
Organisationsnummer: 816-000 5545 

 

Plats: Digitalt möte via Zoom 

Deltar: Cattlin Marques, Dorothea Ledinek, Jenny Andersson-Mård, Lotta Sjaunja 

(§1.-§11.), Mari Sjölund, Åsa Äng Eriksson 

Lämnat återbud: Elisabeth Kaatari-Lindblom, Johanna Boström Stone 

 

§ 1. Mötets öppnande 

Ordförande Cattlin Marques hälsade alla välkomna och öppnade mötet 

 

§ 2. Val av justerare 

Mötet beslöt att välja Åsa Äng Eriksson som justerare. 

 

§ 3. Genomgång av dagordningen 

Mötet beslöt att godkänna dagordningen 

 

§ 4. Föregående protokoll 

Föregående protokoll gicks igenom. 

Mötet beslöt att lägga protokollet till handlingarna. 

 

§ 5. Ingående och utgående skrivelser 

Mari rapporterar om utgående och ingående skrivelser. 

- Mail från SKK med nya ägare av raser inom specialklubben samt 

medlemslistor för SLK 

- Mailkonversation med deltagarna och vinnarna av nyårsutmaningen som 

SLK arrangerade. 

- Mail från SLK AK med protokoll från senaste AK-mötet. 

- Frågor om medlemsavgifter 

- Korrespondens med medlemmar angående frågor som medlemmarna 

ställt. 

- Minnesanteckningar från senaste rasklubbsmötet. 

- Information från kennelklubben om att betala med kort eller swish. 

- Mail från revisorer om att bokföringen för verksamhetsåret 2023 är 

slutförd och underskriven. 

- Påminnelse från SKK om att utställningssäsongen drar igång och vad 

man måste tänka på vid arrangerande av en inofficiell utställning, 
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- En revisor har efterfrågat avtalen SLK har med banken. Detta bör enligt 

SKK FK skickas ut om det efterfrågas, dock ska ett sekretessavtal 

undertecknas av revisor. 

 

§ 6. Ekonomi 

Kassör Johanna Boström Stone är ej närvarande, men har inför mötet 

rapporterat om att ekonomin är god 

Mötet ger kassören i uppdrag att ta kontakt med banken för att få tag på de 

avtal som revisor efterfrågar. 

 

§ 7. Fullmäktige 

 

a). Verksamhetsberättelse, plan och budget 

Mötet hade genomgång av de olika delarna. 

Mötet beslöt att fastställa de olika delarna med justering av 

rambudgeten.  

 

b). Mötet 

Rapport från föregående möte förelåg. Dorothea förbereder en liten 

genomgång av mötesformalia att presentera för deltagarna innan 

mötet. 

 

c). Motioner och Propositioner 

Mötet gick igenom propositionen om medlemskap i SLK och 

rasklubbar, men bedömde att propositionen inte är klar för beslut på 

fullmäktige. Det behövs konsekvensanalys och mer eftertanke.  

Mötet beslöt att skriva om propositionen och istället föreslå fullmäktige 

att ge HUS i uppdrag att tillsätta en arbetsgrupp för att genomarbeta 

förslaget.  

 

§ 8. Remisser 

 

a). Policydokument 

Mötet gick igenom dokumentet och gjorde föreslagna ändringar. 

Styrelsen godkände policy-dokumentet med dessa ändringar. 

 

§ 9. UK 

 

a). År 2024 

Domare finns nu bokat för samtliga utställningar 2024. Det saknas en 

ringsekreterare i Hörby och en i Sundsvall till hösten. Det verkar dock 

vara svårt att hitta sponsorer, varför UK tror att man måste rikta in sig 

lokalt. 

 

b). År 2025 

UK rapporterar att domare till 2025 års utställningar har börjat 
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tillfrågas. UK ska även börja leta efter ringsekreterare för dessa. 

 

c). År 2026 

UK avvaktar med år 2026. Rasklubbarna har fått information om vilket 

sista datum är att ansöka om officiell rasspecial 2026. SLK HUS 

kommer säkerställa att det finns människor som vill arrangera 

utställningar innan man ansöker om dem år 2026. 

 

d). Senaste mötet 

UK gick igenom vad som sades på senaste mötet. 

 

§ 10. AK 

Dorothea Ledinek rapporterade från senaste mötet inom SLK AK. En av de 

saker som togs upp som är av vikt, är att den utvärdering som gjorts av RAS 

i SRSL, är ofullständig. SLK AK har låtit meddelat SRSL att denna måste 

revideras. 

 

§ 11. PR 

Punkten bordläggs då sammankallande Johanna Boström Stone ej kunde 

deltaga. 

 

§ 12. TK/SM 

 

a). Inbjudan/PM 

TK har meddelat att man arbetar med PM och inbjudan till Lapphunds-

SM. 

 

b). Anmälningsavgift 

TK har inkommit med ett förslag om reviderad anmälningsavgift för 

lapphunds-SM i Leksand 15 juni. 

Förslaget: 

- 100 kr/ekipage i första grenen man anmäler till 

- 50 kr/ekipage/gren vid deltagande i ytterligare grenar 

- 200 kr/lag som anmäler sig till Lapphunds-SM 

Mötet beslöt att antaga förslaget från TK.  

 

§ 13. Rasklubbarna 

 

a). SRFL 

SRFL har inget att rapportera. 

 

b). SRLV 

SRLV har inget att rapportera 

 

c). SRSL 
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♦ Beslutspunkter 

Två beslut har tagits per capsulam sedan senaste mötet av HUS 

vilket gäller dispensansökan för flytt av SRSL årsmöte. HUS har 

beviljat flytt av mötet innan aprils utgång  

 

♦ Inkorsningsgrupp 

Mötet beslöt att utse en arbetsgrupp för inkorsningsprojektet med 

Svenska Lapphund och diskuterade lämpliga personer att ingå i 

gruppen. 

Mötet beslöt att tillfråga två personer som sitter i SLK AK att delta 

som SLKs representanter, varav en som sammankallande.  

 

§ 14. Hemsida 

Vi har fått hjälp att få igång hemsidan och funktionsmail. Vi avvaktar med att 

flytta hemsida och mail till efter fullmäktige.  

  HUS formulär att anmäla sig för intresse till funktionär eller att sitta i kommitté   

    eller andra aktiviteter.  

 

§ 15. Områdesgrupper 

Styrelsen diskuterade bristen på engagerade personer i områdesgrupperna. 

De som är kontaktpersoner i områdesgrupperna bjuds in till möte för att  

diskutera uppdraget och hur de ska organiseras till exempel med 

utställningar.  

Styrelsen diskuterade även vikten av att medlemmarna känner att de blir 

hörda.  

 

§ 16. Medlemshantering 

Styrelsen diskuterade hur vi kan kontrollera medlemsskap vid t.ex. 

workshops. Vi försöker hitta ett bra sätt att använda våra medlemslistor vid 

olika tillfällen.  

 

§ 17. Zoom 

Vi använder redan ett Zoom-abonnemang som sponsras av ordförande och 

behöver inte något ytterligare för tillfället.  

Ordförande ska göra en ny ansökan till Google for non profit.  

 

§ 18. Övriga Frågor 

 

a). Nordiskt Möte 

Nytt datum för möte sätts efter fullmäktige då ny styrelse är satt. 

Rasklubbarna behöver få veta klart och tydligt vad det innebär att ha 

rasansvar. Ordförande och Dorothea undersöker om vi kan få hjälp 

från SKK med det.  

 

b). Rasklubbsmöte 

Finsk lapphund står på tur att kalla till nästa rasklubbsmöte.  
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§ 19. Nästa möte 

Mötet beslöt att nästa möte blir den 16 maj klockan 19.00 via zoom. 

 

§ 20. Mötets avslutande 

Ordförande Cattlin Marques tackade för visat intresse och förklarade mötet 

avslutat. 
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Mötesprotokoll 2024-04-04  


Svenska Lapphundklubben 
Organisationsnummer: 816-000 5545 


 


Plats: Digitalt möte via Zoom 


Deltar: Cattlin Marques, Dorothea Ledinek, Jenny Andersson-Mård, Lotta Sjaunja 


(§1.-§11.), Mari Sjölund, Åsa Äng Eriksson 


Lämnat återbud: Elisabeth Kaatari-Lindblom, Johanna Boström Stone 


 


§ 1. Mötets öppnande 


Ordförande Cattlin Marques hälsade alla välkomna och öppnade mötet 


 


§ 2. Val av justerare 


Mötet beslöt att välja Åsa Äng Eriksson som justerare. 


 


§ 3. Genomgång av dagordningen 


Mötet beslöt att godkänna dagordningen 


 


§ 4. Föregående protokoll 


Föregående protokoll gicks igenom. 


Mötet beslöt att lägga protokollet till handlingarna. 


 


§ 5. Ingående och utgående skrivelser 


Mari rapporterar om utgående och ingående skrivelser. 


- Mail från SKK med nya ägare av raser inom specialklubben samt 


medlemslistor för SLK 


- Mailkonversation med deltagarna och vinnarna av nyårsutmaningen som 


SLK arrangerade. 


- Mail från SLK AK med protokoll från senaste AK-mötet. 


- Frågor om medlemsavgifter 


- Korrespondens med medlemmar angående frågor som medlemmarna 


ställt. 


- Minnesanteckningar från senaste rasklubbsmötet. 


- Information från kennelklubben om att betala med kort eller swish. 


- Mail från revisorer om att bokföringen för verksamhetsåret 2023 är 


slutförd och underskriven. 


- Påminnelse från SKK om att utställningssäsongen drar igång och vad 


man måste tänka på vid arrangerande av en inofficiell utställning, 







- En revisor har efterfrågat avtalen SLK har med banken. Detta bör enligt 


SKK FK skickas ut om det efterfrågas, dock ska ett sekretessavtal 


undertecknas av revisor. 


 


§ 6. Ekonomi 


Kassör Johanna Boström Stone är ej närvarande, men har inför mötet 


rapporterat om att ekonomin är god 


Mötet ger kassören i uppdrag att ta kontakt med banken för att få tag på de 


avtal som revisor efterfrågar. 


 


§ 7. Fullmäktige 


 


a). Verksamhetsberättelse, plan och budget 


Mötet hade genomgång av de olika delarna. 


Mötet beslöt att fastställa de olika delarna med justering av 


rambudgeten.  


 


b). Mötet 


Rapport från föregående möte förelåg. Dorothea förbereder en liten 


genomgång av mötesformalia att presentera för deltagarna innan 


mötet. 


 


c). Motioner och Propositioner 


Mötet gick igenom propositionen om medlemskap i SLK och 


rasklubbar, men bedömde att propositionen inte är klar för beslut på 


fullmäktige. Det behövs konsekvensanalys och mer eftertanke.  


Mötet beslöt att skriva om propositionen och istället föreslå fullmäktige 


att ge HUS i uppdrag att tillsätta en arbetsgrupp för att genomarbeta 


förslaget.  


 


§ 8. Remisser 


 


a). Policydokument 


Mötet gick igenom dokumentet och gjorde föreslagna ändringar. 


Styrelsen godkände policy-dokumentet med dessa ändringar. 


 


§ 9. UK 


 


a). År 2024 


Domare finns nu bokat för samtliga utställningar 2024. Det saknas en 


ringsekreterare i Hörby och en i Sundsvall till hösten. Det verkar dock 


vara svårt att hitta sponsorer, varför UK tror att man måste rikta in sig 


lokalt. 


 


b). År 2025 


UK rapporterar att domare till 2025 års utställningar har börjat 







tillfrågas. UK ska även börja leta efter ringsekreterare för dessa. 


 


c). År 2026 


UK avvaktar med år 2026. Rasklubbarna har fått information om vilket 


sista datum är att ansöka om officiell rasspecial 2026. SLK HUS 


kommer säkerställa att det finns människor som vill arrangera 


utställningar innan man ansöker om dem år 2026. 


 


d). Senaste mötet 


UK gick igenom vad som sades på senaste mötet. 


 


§ 10. AK 


Dorothea Ledinek rapporterade från senaste mötet inom SLK AK. En av de 


saker som togs upp som är av vikt, är att den utvärdering som gjorts av RAS 


i SRSL, är ofullständig. SLK AK har låtit meddelat SRSL att denna måste 


revideras. 


 


§ 11. PR 


Punkten bordläggs då sammankallande Johanna Boström Stone ej kunde 


deltaga. 


 


§ 12. TK/SM 


 


a). Inbjudan/PM 


TK har meddelat att man arbetar med PM och inbjudan till Lapphunds-


SM. 


 


b). Anmälningsavgift 


TK har inkommit med ett förslag om reviderad anmälningsavgift för 


lapphunds-SM i Leksand 15 juni. 


Förslaget: 


- 100 kr/ekipage i första grenen man anmäler till 


- 50 kr/ekipage/gren vid deltagande i ytterligare grenar 


- 200 kr/lag som anmäler sig till Lapphunds-SM 


Mötet beslöt att antaga förslaget från TK.  


 


§ 13. Rasklubbarna 


 


a). SRFL 


SRFL har inget att rapportera. 


 


b). SRLV 


SRLV har inget att rapportera 


 


c). SRSL 


 







♦ Beslutspunkter 


Två beslut har tagits per capsulam sedan senaste mötet av HUS 


vilket gäller dispensansökan för flytt av SRSL årsmöte. HUS har 


beviljat flytt av mötet innan aprils utgång  


 


♦ Inkorsningsgrupp 


Mötet beslöt att utse en arbetsgrupp för inkorsningsprojektet med 


Svenska Lapphund och diskuterade lämpliga personer att ingå i 


gruppen. 


Mötet beslöt att tillfråga två personer som sitter i SLK AK att delta 


som SLKs representanter, varav en som sammankallande.  


 


§ 14. Hemsida 


Vi har fått hjälp att få igång hemsidan och funktionsmail. Vi avvaktar med att 


flytta hemsida och mail till efter fullmäktige.  


  HUS formulär att anmäla sig för intresse till funktionär eller att sitta i kommitté   


    eller andra aktiviteter.  


 


§ 15. Områdesgrupper 


Styrelsen diskuterade bristen på engagerade personer i områdesgrupperna. 


De som är kontaktpersoner i områdesgrupperna bjuds in till möte för att  


diskutera uppdraget och hur de ska organiseras till exempel med 


utställningar.  


Styrelsen diskuterade även vikten av att medlemmarna känner att de blir 


hörda.  


 


§ 16. Medlemshantering 


Styrelsen diskuterade hur vi kan kontrollera medlemsskap vid t.ex. 


workshops. Vi försöker hitta ett bra sätt att använda våra medlemslistor vid 


olika tillfällen.  


 


§ 17. Zoom 


Vi använder redan ett Zoom-abonnemang som sponsras av ordförande och 


behöver inte något ytterligare för tillfället.  


Ordförande ska göra en ny ansökan till Google for non profit.  


 


§ 18. Övriga Frågor 


 


a). Nordiskt Möte 


Nytt datum för möte sätts efter fullmäktige då ny styrelse är satt. 


Rasklubbarna behöver få veta klart och tydligt vad det innebär att ha 


rasansvar. Ordförande och Dorothea undersöker om vi kan få hjälp 


från SKK med det.  


 


b). Rasklubbsmöte 


Finsk lapphund står på tur att kalla till nästa rasklubbsmöte.  







 


§ 19. Nästa möte 


Mötet beslöt att nästa möte blir den 16 maj klockan 19.00 via zoom. 


 


§ 20. Mötets avslutande 


Ordförande Cattlin Marques tackade för visat intresse och förklarade mötet 


avslutat. 
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